
Zápis pastorační rady ze dne 19. 9. 2024.  

Přítomni: P. Oldřich Kučera, P. Stanislav Jílek, Petr Trefil, Marek Avuk, Stanislav Dvořák, Jan Krýsa, Marta Růžková, Jana 
Stará, Veronika Vašíčková.  

Omluveni: Josef Bureš, P. Vojtěch Černý 

1. Zhodnocení akcí:  Poutní mši sv. na slavnost Nanebevzetí Panny Marie měl novokněz P. Vojtěch Razima, který 
následně uděloval novokněžské požehnání. Po mši sv. bylo posezení na farní zahradě. Proběhl farní den, kde 
program pro děti zajišťoval skautský oddíl Blesk. Uskutečnila se pouť do Číhoště. P. Oldřich děkuje všem, kdo 
se zapojují do akcí farnosti. 

2. J. Krýsa: O prázdninových víkendech se podařilo zajistit hlídání otevřeného kostela NPM. Do hlídání se zapojilo 
celkem dost lidí, návštěvníků bylo asi 1400, podle zápisů v návštěvní knize jsou lidé za tuto možnost vděční. 
Díky všem, kdo se zapojili. V příštím roce by bylo dobré, kdyby se do organizace zapojili aspoň 2 lidi z různých 
rodin. P. Trefil navrhuje, aby tam byla nádoba na přímluvy o modlitbu (např. s nápisem Zde můžete hodit vaše 
prosby o modlitbu). 

3. Podněty z prosklené schránky:  
- Bylo by možné uvádět v pořadu bohoslužeb jméno celebranta? O tom se v minulosti opakovaně 
jednalo, nebude se to dělat z praktických důvodů.  
- Mohl by nemocniční kaplan z HB sloužit i pro Lučici? Nemocniční kaplan v HB není, je stanoven 
duchovní, který chodí do Psychiatrické nemocnice, podle potřeby je možné oslovit kněze nebo jáhna o 
návštěvu.  
- Lze zesílit reproduktory, aby bylo slyšet i zadních lavicích? Reproduktory jsou nastaveny dobře. Kdo 
neslyší vzadu, může si sednout dopředu.  
- Je možné parkovat na farním dvoře auto, které by vozilo seniory na mši sv.? Pokud bude o tuto službu 
zájem a najde se ochotný řidič, bude to po domluvě možné.  
- Při absenci varhaníka by mohla být reprodukovaná hudba např. ze spotify. P. Oldřich: za průběh 
liturgie je zodpovědný kněz. Tento způsob zde nebudeme zavádět. Při nepřítomnosti varhaníka bude 
mše sv. bez hudebního doprovodu.  
- Bylo by možné vyhlásit účelové sbírky dlouhodobě předem? Ano, bude to na vývěsce. Účelové sbírky 
jsou kromě toho vyhlašovány na každou poslední neděli v měsíci týden předem. Na ekonomické radě 
se dohodne, jakým způsobem se budou prezentovat a jak se o tom bude informovat.            

4. V neděli 29.9. bude sbírka na postižené povodní. Na bočním oltáři bude umístěna kasička už nyní. Charita má 
také sbírku, sbírá vody, trvanlivé potraviny, zatím nechtějí dobrovolníky.  

5. Od října se začne vyučovat náboženství, celkem je přihlášeno asi 30 dětí, jsou čtyři skupiny dětí podle věku. 
6. Pouť do Říma v Jubilejním roce 2025 se nebude organizovat společně z farnosti. Je možné se přihlásit přes 

diecézi. Modlitbu Jubilejního roku se budeme modlit po nedělní mši sv.  
7. V pondělí 28.10. bude od 9 hod. příležitost ke svátosti smíření, v 10 hod. bude mše sv. s udělováním svátosti 

pomazání nemocných. Týká se to vážně nemocných lidí a lidí starších 65 let.  
8. Uskutečnila se 1. schůzka biřmovanců. Ke svátosti biřmování se přihlásilo 19 lidí.  12.10. bude pěší pouť ke sv. 

Anně u Pohledu pro biřmovance, jejich rodiny a přátele. V 9.30 hod. odchod od fary v HB, mše sv. Podrobnosti 
budou na plakátku.     

9. Říjen je měsíc růžence, proto se kromě středy budeme modlit růženec přede mší sv. také v pátek od 17.30.  
10. 20.10. je misijní neděle, uspořádáme opět průvod s dětmi, zkusíme zapojit i biřmovance. Na starosti má J. 

Stará. 
11. O. Vojtěch by byl rád, aby se v neděli večer hrálo na varhany, bude se hledat řešení.  
12. M. Růžková zajistí tabulku využití místnosti farní knihovny. P. Trefil zaktualizuje kalendář akcí farnosti na webu. 
13. Charita HB – V. Vašíčková informovala o plánech Charity. Příští rok začnou rekonstruovat obchodní školu. V 

neděli 22.10. bude o akcích informovat ve farnosti. Výhledově by bylo možné uspořádat se zástupci Charity 
besedu. 

14. Kostel sv. Kateřiny – byl dán návrh městu na převzetí kostela, město se k tomu bude vyjadřovat.  



15. Stavba nové fary – proběhlo výběrové řízení. Projekt nové fary je ve stadiu zahájení prací investičního 
charakteru, na konci září se začne bourat stávající objekt garáží.  

16. J. Krýsa rezignuje na své místo v PR z důvodu, že není schopen hájit zájmy farníků za okolností, které 
v pastorační radě nastaly kolem zahájení stavby nové fary.  

17. Příští setkání PR bude ve čtvrtek 14.11.2024 od 19 hod. 
    

Zapsala J. Stará 

      


